
Valtuustoaloite selvityksen tekemisestä ja mahdollisesta karavaanareiden matkaparkin rakentamisesta 
Nordean entiselle tontille 
 
Kunnanvaltuusto 30.05.2022 § 43  
  

 
Tommi Pesonen jätti kokouksessa valtuustoaloitteen, jossa esitetään, että entisen Nordean tontille 
selvitettäisiin ja mahdollisesti rakennettaisiin karavaanareiden matkaparkki. 
 
Aloitteen on allekirjoittanut Tommi Pesosen lisäksi 14 muuta valtuutettua. 
 
Valtuustoaloite kokonaisuudessaan on pöytäkirjan liitteenä.   

 
Päätös 
 Valtuusto ottaa aloitteen vastaan ja antaa sen edelleen kunnanhallitukselle valmisteltavaksi. 
 
 ________ 
 
Kunnanhallitus 27.06.2022 § 253  
  

 
  

 
Asian valmistelija 
 vt. kunnanjohtaja 

 
Esittelijä 
 vt. kunnanjohtaja 

 
Päätösehdotus 
 Kunnanhallitus antaa aloitteen edelleen kehittämispäällikölle ja kunnanjohtajalle valmisteltavaksi. 

 
Päätös 
 Hyväksyttiin päätösehdotuksen mukaisesti. 
 
 ________ 
 
Kunnanhallitus 26.09.2022 § 318    
233/00.02.15/2022 [Valtuustoaloite selvityksen tekemisestä Nordean entisen tontin rakentamisesta 
karavaanareiden matkaparkiksi]    

 
Karavaanareiden matkaparkki-asiaa ja eri sijoitusvaihtoehtoja kartoitetaan ja selvitetään Tohmajärven 
kehittämissuunnitelman suunnitteluvaiheessa 2022-2023. On tärkeää, että kaikki 
kehittämissuunnitelmaan liitettävät ja siihen vaikuttavat toiminnot ovat toisiaan tukevia ja 
kokonaisuutena suunniteltuja. Tällä hetkellä Tohmajärvellä toimii karavaanareille suunnattu parkkialue 
Linjakkaan takana olevalla piha-alueella. Alue on asianmukaisesti opastettu kyltein.  

 
Asian valmistelija 
 Kehittämispäällikkö 

 



Esittelijä 
 kunnanjohtaja 

 
Päätösehdotus 
 Tohmajärven kunnanhallitus esittää valtuustolle, että aloitteessa mainittu karavaanareiden matkaparkin 

selvitystyö huomioidaan Tohmajärven kokonaisvaltaisessa kehittämissuunnitelmassa. Samalla 
kunnanhallitus esittää valtuustolle, että valtuusto toteaisi aloitteen loppuun käsitellyksi. 

 
Päätös 
 Tohmajärven kunnanhallitus päätti esittää valtuustolle, että aloitteessa mainittu karavaanareiden 

matkaparkin selvitystyö huomioidaan Tohmajärven kokonaisvaltaisessa kehittämissuunnitelmassa. 
Samalla kunnanhallitus esittää valtuustolle, että valtuusto toteaisi aloitteen loppuun käsitellyksi. 

 ________


